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اسبقیان: جلسهای با طاهری برای مدیریت پرسپولیس نداشتیم/ طباطبایی باید از فدراسیون
کاراته برود

 سه شنبه ۲۴ بهمن ۱۴۰۲ - ۱۳:۲۵ شناسه خبـر : ۱۳۵۴۷۰

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان گفت که جلسهای با مدیرعامل پیشین پرسپولیس برای 
 بازگشت به این باشگاه برگزار نشده است.

به گزارش موج خبر، محمدشروین اسبقیان پس از برگزاری مجمع باشگاه پرسپولیس، گفت: موضوع جلسه مسائل 

صورتهای مالی بود که توسط حسابرس گزارش و قرار شد هیئت مدیره در اسرع وقت نسبت به اصلاح موارد، اقدامات

لازم را انجام دهد. مشکلات باشگاه از سوی مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره مطرح شد. سازمان خصوصیسازی در این

مجموعه کمک میکند و نظرات آنها ارائه شد. گزارش این مجمع به استحضار وزیر محترم میرسد و نهایتاً وزارت ورزش

هر دو باشگاه پرسپولیس و استقلال را حمایت معنوی و مدیریتی میکند و نظارت دارد.
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وی ادامه داد: 2 عضو هیئت مدیره باشگاه هم استعفا داده بودند و با جدایی خبیری و حدادی موافقت و سیدحسن

طباطبایی (رئیس فدراسیون کاراته) جایگزین خبیری شد و باید از فدراسیون کاراته جابجا شود. ابراهیم شکوری هم به

عنوان عضو دیگر هیئت مدیره حضور خواهد داشت. امیدواریم با تلاش و تصمیمهای خوب و نظارت وزارت ورزش

باشگاه پرسپولیس به آرامش خوبی برسد.

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش در واکنش به این موضوع که یکی از مشکلات اساسی سرخابیها مسائل مالی

است، عنوان کرد: باشگاههایی مانند پرسپولیس و استقلال که هزینههای زیادی دارند، لازم است که هزینههای آنها

تأمین شود. بخشی از این هزینهها باید با تدابیر هیئت مدیره و مدیرعامل تأمین شود و ما هم به عنوان وزارت ورزش

حامی هستیم و نظارت داریم تا مسائل این دو باشگاه حل و فصل شود.

اسبقیان در پاسخ به این سؤال که شکوری پیش از این سابقه خوبی در باشگاه پرسپولیس نداشته و آیا حضور دوباره او در

این باشگاه با مطالعه انجام شده است؟ تصریح کرد: قطعاً این اتفاق با مطالعه بوده است. شکوری سالها در فوتبال و

پرسپولیس حضور داشته است. اگر موردی هم بوده، وزارت ورزش نظارتش را دارد و هرجا احساس کند مشکلی پیش

میآید، قطعاً ورود میکند.

وی در خصوص اینکه در روزهای گذشته درباره رضا درویش هم صحبتهایی زیادی مطرح شد و او در سمت خود

ماندگار شد، گفت: طبیعی است که اعضای هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس در این خصوص باید تصمیم بگیرند و ما به

تصمیمات هیئت مدیره احترام خواهیم گذاشت.

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش در پاسخ به این پرسپولیس که افرادی مانند علی اکبر طاهری و... برای

مدیریت پرسپولیس با وزیر جلسه برگزار کردهاند، صحت دارد؟ خاطرنشان کرد: من به عنوان معاون قهرمانی  وزارت

ورزش، از شما این موضوع را میشنوم و جلساتی در این خصوص نداشتیم. تصمیمگیری در خصوص باشگاه پرسپولیس و

مدیریت این باشگاه توسط هیئت مدیره انجام میشود.

اسبقیان در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه مشکلات مالیاتی پرسپولیس و استقلال به کجا رسید؟ یادآور شد: این موضوع

بحث شد و در حال پیگیری هستند. بخشی از مالیاتها کم شده است. دلبری عضو هیئت مدیره گزارش خوبی داد و در

تلاش هستند که مشکل مالیاتی حل شود. 

وی درباره بلوکه شدن حسابهای پرسپولیس و استقلال در فیفا، عنوان کرد: این یک حرکت ناجوانمردانه است که توسط
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استکبار جهانی صورت میگیرد. ورزش سیاسی نیست . استکبار جهانی به سرکردگی آمریکا سیاسی نگاه و پاداش

ورزشکاران ما را بلوکه میکنند که اوج ناجوانمردانی است. دنیا باید بداند که کشور ما مظلومانه مورد تهاجم استکبار

جهانی قرار گرفته است.

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش درباره اختلاف نظر بین نکونام و مدیرعامل استقلال گفت: باشگاه استقلال

همانند باشگاه پرسپولیس برای وزارت ورزش مهم است. طبیعی است که جلسات این باشگاه را هم خواهیم داشت و اگر

مواردی وجود داشته باشد که نظارت و ورود کنیم، قطعاً انجام میشود. فعلاً تاریخی برای این جلسه اعلام نشده است.

انتهای پیام/
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